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     Protokół nr XXI/2016 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

28 kwietnia 2016 roku w  godzinach 1000 – 1240  

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 12 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz. 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy.  

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy. 

4. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji. 

5. Pani Janina Gostyńska - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

6. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego. 

7. Pan Janusz Klupa – Kierownik Zakładu Usług Komunalnych w Spale. 

8. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Inowłodzu. 

9. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu. 

10. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXI sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Złożenie ślubowania przez radną wybraną w wyborach uzupełniających do Rady Gminy 

Inowłódz. 

3. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad XX sesji. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

7. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/5/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie 

wyboru Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/6/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania imiennych składów osobowych członków Komisji Stałych Rady Gminy 

Inowłódz.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2016. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Inowłódz.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 

lub inne nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 

położonych na terenie Gminy Inowłódz. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych oraz właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 

lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

położonych na terenie Gminy Inowłódz.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Inowłódz. 

17. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XX sesji. 

18. Interpelacje i zapytania. 

19. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

20. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XXI sesji            

VII kadencji a następnie powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecni radni Piotr 

Kamiński, Piotr Krotosz i Janusz Wilkowiecki usprawiedliwili swoją nieobecność. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący powitał Panią Monikę Drużdż, która wygrała wybory uzupełniające do 

Rady Gminy Inowłódz w okręgu nr 1 w Brzustowie i poinformował, że za chwilę złoży 

ślubowanie przez wypowiedzenie słowa „ślubuję” lub zwrotu „ślubuję, tak mi dopomóź Bóg”. 

Poprosił wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania:  

„Wierna Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuje uroczyście obowiązki 

radnej sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i jej mieszkańców”.  

Pani Monika Drużdż wypowiedziała słowa „ ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

Pan Przewodniczący pogratulował nowo wybranej radnej i życzył jej sukcesów w pracy 

na rzecz Gminy i jej Mieszkańców. 

 

Ad. 3 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji.  

 

Ad. 4 

Pan Sekretarz zgłosił autopoprawkę do przedłożonego porządku obrad polegającą na 

zamianie kolejności punktów 8 i 9, tzn. najpierw byłby rozpatrywany punkt 9 a po nim punkt 

8. Pan Przewodniczący poddał tę propozycję pod głosowanie. Zmiana została jednogłośnie 

przyjęta, wobec czego porządek obrad przedstawiał się następująco: 

5. Przyjęcie protokołu z obrad XX sesji. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

7. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/6/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania imiennych składów osobowych członków Komisji Stałych Rady Gminy 

Inowłódz.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/5/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie 

wyboru Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2016. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Inowłódz.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub 

inne nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, położonych 

na terenie Gminy Inowłódz. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych oraz właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 

lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

położonych na terenie Gminy Inowłódz.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Inowłódz. 

17. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XX sesji. 

18. Interpelacje i zapytania. 

19. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

20. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 5  

Przyjęcie protokołu z obrad XX sesji Rady Gminy Inowłódz - za przyjęciem protokołu 

głosowało 11 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny.  

 

Ad. 6 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja: 

 pismo od Pana Kazimierza Kośki z dnia 28 kwietnia 2016 r. informujące o aktualnej 

sytuacji Kopalni Inowłódz (odejście pracowników, odłączona energia elektryczna, 

brak dozoru firmy ochroniarskiej) i niebezpieczeństwie jakie niesie za sobą zupełny 

brak nadzoru nad budynkami i terenem kopalni. 

 zaproszenie na XXIII Pielgrzymkę Samorządu Terytorialnego 2016 na Jasną Górę,  

 oferty szkoleń, 

 pismo radnego Marka Leszczyńskiego z dnia 2 kwietnia 2016 r., które stanowi 

kontynuację spostrzeżeń, uwag i propozycji (zawartych w piśmie z dnia 18 marca 

2016 r.) mogących posłużyć poprawie estetyki Inowłodza (na poparcie postulatów 

podnoszonych w obydwóch pismach radny Marek Leszczyński przedstawił zebranym 

prezentację multimedialną). 

 

Pan Przewodniczący dodał, że w środy pełnił dyżury od godz. 1530 do 1700. Oprócz tego 

9 kwietnia 2016 r. uczestniczył w gminnym zebraniu sprawozdawczo-wyborczym 

Ochotniczych Straży Pożarnych, które odbyło się w Królowej Woli. W dniu 10 kwietnia 

w szóstą rocznicę katastrofy smoleńskiej wraz z Panem Wójtem i Sekretarzem złożył kwiaty 

na grobie gen. Buka na cmentarzu w Spale a następnie brał udział we Mszy Św. w Spale. 
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Ponadto 20 kwietnia 2016 r. uczestniczył w zebraniu z udziałem Posła na Sejm RP Roberta 

Telusa, Wicestarosty powiatu tomaszowskiego Dariusza Kowalczyka i przedstawicieli 

Nadleśnictwa na temat szkód wyrządzanych przez dzikie zwierzęta, podczas którego był 

również omawiany projekt ustawy mającej zmienić ten stan rzeczy.          

Ad. 7  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację wraz                         

z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Pan Wójt wyjaśnił, że zakończyła się akcja sprzątania Gminy. Podkreślił, że od ubiegłego 

roku jest ona przeprowadzana w sposób bardzo precyzyjny i daje efekty. Są przykłady osób 

prywatnych, instytucji, które włączają się w te działania, reagują na apele Urzędu Gminy i to 

jest bardzo pozytywne zjawisko. Kłopotem największym są tereny osób prywatnych i tereny 

zarządzane przez różnego rodzaje instytucje. Pan Wójt zaapelował do zebranych, aby jako 

lokalni liderzy starali się wpływać na mieszkańców, na młodzież, dzieci by to uszanowały 

i żeby na przyszły rok było mniej pracy. Dodał, że tradycyjnie już akcja sprzątania zakończyła 

się wspólnym happeningiem. W tym roku wzięli w nim udział żołnierze, harcerze, podmioty, 

które prowadzą działalność w zakresie obsługi turystycznej wodnej. Były sprzątane brzegi 

Pilicy i sama rzeka z pontonów i kajaków. Pan Wójt zapewnił, że te działania będą 

prowadzone coraz bardziej skutecznie i z pełną determinacją. Zaproponował, by Komisja 

Przestrzenna pochyliła się nad pismem radnego Marka Leszczyńskiego dodając, 

że o wynikach dyskusji poinformuje na kolejnej sesji. W dalszej części swojej wypowiedzi 

Pan Wójt poinformował, że w ostatnią sobotę brał udział w ciekawym konkursie, którego 

podsumowanie miało miejsce na terenie bazy Uniwersytetu Łódzkiego w Spale 

pn. Ogólnopolski Turniej Wiedzy o Turystyce. Był on skierowany do młodzieży gimnazjalnej 

i  ponadgimnazjalnej. Podkreślił, że jest to fantastyczne przedsięwzięcie promujące Gminę 

Inowłódz. Dodał, że w ramach patronatu Marszałka Województwa Łódzkiego nad obchodami 

950-lecia Inowłodza, gminę odwiedzają media (Telewizja Łódź i Radio Łódź) w ramach cyklu 

„Dzieje się w Łódzkiem” i nagrywają cykl programów o niej.  

Radny Marek Leszczyński odniósł się do odpowiedzi na wnioski zgłoszone podczas XX sesji. 

Poprosił Pana Wójta o rozpoczęcie prac związanych z rewitalizacją centrum Inowłodza 

jeszcze w tym roku (plan zagospodarowania przestrzennego), nawet gdyby miały być one 

sfinalizowane w 2017 r. Następnie dodał, że w 2015 r. składał wniosek o powołanie Komisji 

ds. estetyzacji Gminy Inowłódz. Owa Komisja co prawda została powołana do życia 

15 września 2015 r. ale do chwili obecnej ani razu się nie spotkała i należałoby poczynić 

kroki ku temu by wreszcie zaczęła funkcjonować. Kolejną kwestią poruszoną przez radnego 

Marka Leszczyńskiego była sprawa ujednolicenia oznakowania w Inowłodzu. Pan radny 

przypomniał, że rozmawiał już z Panem Wójtem w tym temacie i są możliwości ku temu by 

rozwiązać i ten problem przy niskich nakładach finansowych.  Na koniec swojej wypowiedzi 

poprosił o uprzątnięcie bałaganu za sanitariatem na terenie OSiR w Inowłodzu. 

Następnie głos zabrał Pan Wójt. Zaznaczył, że chciałby odpowiedzieć na pewne sugestie. 

Pisząc w odpowiedziach na wnioski, że tablice są w odpowiedni sposób umiejscowione, 

chodziło o to, że wiele z tych tablic jest na zasadzie użyczenia, czy to Parkom 

Krajobrazowym, czy administratorom Natury 2000 i za każdym razem podpisywane jest 

stosowne porozumienie w którym jest ściśle opisane zarówno położenie jak i wygląd tablicy. 

Pan Wójt podkreślił, że ma nieco inne zdanie, jeżeli chodzi o tablice informacyjne. Na pewno 

takie uporządkowanie gdzie się da jest potrzebne, ale drewno jest takim materiałem, który 
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po 3-4 latach wymaga albo gruntownej renowacji albo wymiany i te tablice na drewnianych 

nogach się przewracają więc wymiana ich chyba nie ma sensu. 

 

Ad. 8  

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/6/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania imiennych składów osobowych członków Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały 

bez wskazania kandydatury do uzupełnienia składu Komisji Rolnictwa.  

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że istotą podjęcia tej uchwały jest ustalenie pełnego składu 

Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych, której skład powinien być 

5 – cio osobowy a jest 4 – ro osobowy. Następnie zapytał radną Monikę Drużdż, czy wyraża 

zgodę by być członkiem Komisji Rolnictwa? 

Radna zgodziła się. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XXI/112/2016 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9  

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/5/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie 

wyboru Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały 

bez wskazania kandydatury na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa.  

 

Pan Przewodniczący ogłosił 5- cio minutową przerwę, aby Komisja Rolnictwa wytypowała 

ze swojego grona kandydata na Przewodniczącego. 

Z przerwy nie powrócił radny Marek Leszczyński. Obecnych było 11 radnych. 

 

Po przerwie Pan Przewodniczący poprosił Komisję Rolnictwa o przedstawienie 

wypracowanej propozycji. 

Radna Mirosława Olas zgłosiła kandydaturę radnego Piotra Gawędy, który wyraził zgodę.  

Pan Przewodniczący zapytał, kto jest za tym, aby radny Piotr Gawęda  został 

Przewodniczącym Komisji Rolnictwa?   

W głosowaniu brało udział 11 radnych: 

- za głosowało 10 radnych, 

- wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Pan Przewodniczący potwierdził, że radny Piotr Gawęda został wybrany 

na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i pogratulował Mu. 

 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest 

za podjęciem proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 
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- za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 

- wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała Nr XXI/113/2016 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Radny Piotr Gawęda podziękował radnym, że oddali głos na jego osobę i zapewnił, 

że będzie starał się jak najlepiej pracować jako Przewodniczący Komisji Rolnictwa. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2016. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że po stronie dochodów dokonano zwiększenia z tytułu środków 

otrzymanych z Ministerstwa Finansów - jest to zwiększenie środków pochodzących z wpływu 

z podatku dochodowego od osób fizycznych, kwota 8 389 zł. W dziale 758 dokonano 

zwiększenia subwencji oświatowej o kwotę  31 449 zł. W dziale 852 dokonano zwiększenia, 

które jest wynikiem otrzymanej decyzji od Wojewody Łódzkiego na wypłatę zasiłków 

energetycznych – kwota 603 zł oraz na wypłatę świadczenia „500+” kwota 1 569 879,99 zł. 

W dziale 854 zwiększono dochody o kwotę 7 692 zł i wynika to z decyzji Wojewody 

Łódzkiego na wypłatę stypendiów. Po stronie wydatków dokonano przeniesienia między 

rozdziałami w dziale 010 rolnictwo i łowiectwo. W dziale 750 dokonuje się zwiększenia 

wynikającego z większych udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych. W dziale 

801 dokonuje się zwiększenia z tytułu zwiększonej subwencji oświatowej i proponuje się 

zwiększenie wydatków każdej ze szkół prowadzonych przez Gminę, t.j. dwóch Szkół 

Podstawowych i Gimnazjum o 10 000 zł. Ponadto wydzielono ze środków oświatowych 

zgodnie z pismem Ministra Edukacji środki w wysokości 93 806 zł na realizację zadań 

wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy i jest to związane 

z kształceniem dzieci niepełnosprawnych. Zmiany w dziale 852 wynikają z decyzji Wojewody 

i jest to zwiększenie na wypłatę dodatków energetycznych i świadczenia rodzicielskiego 

tzw. „500+”. W dziale 854 zabezpieczono środki na wypłatę stypendiów.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe  jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Radny Robert Pawłowski zapytał, czy w ramach zwiększonej subwencji oświatowej 

nie można by wspomóc Szkoły w Królowej Woli prowadzonej przez stowarzyszenie? 

Podkreślił, że z tego co wie to takie możliwości są, nie ograniczają się one tylko do tej 

standardowej subwencji. 

Pani Skarbnik  wytłumaczyła, że uchwałą Rady została ustalona dopłata, która jest 

przekazywana dla Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Królowej Woli. Zgodnie z uchwałą 

Rady przekazywana jest cała subwencja jaka jest przyznana na danego ucznia i tutaj można 

jedynie zmienić uchwałę. Zgodnie z systemem oświaty Gmina ma obowiązek przekazania 

tyle środków, ile ustalone jest przez Radę Gminy, czyli na chwilę obecną nie ma możliwości 

żadnego innego wsparcia tej placówki.  

Pan Wójt uzupełniając wypowiedź Pani Skarbnik wyjaśnił, że budżety szkół na początku przy 

planowaniu, w stosunku do wniosków zgłaszanych przez Dyrektorów, zostały dosyć mocno 

obcięte i teraz to w niewielkim stopniu rekompensuje te różnice, które powstały. Gmina na 

pewno będzie starała się pomagać Szkole w Królowej Woli w inny sposób, ale w tym 

przypadku należy działać ściśle z uchwałą Rady Gminy i przekazywać tylko środki, 

które bezpośrednio przydzielone są tej szkole przez Ministerstwo.          
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XXI/114/2016 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

     

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Inowłódz.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XXI/115/2016 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XXI/116/2016 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XXI/117/2016 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 

lub inne nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, położonych 

na terenie Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 
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Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Pani Danuta Baranowska zapytała, jak można zewidencjonować wszystkie domki 

letniskowe, zarówno te, które są na gruntach prywatnych jak i Wspólnoty, zamieszkałe 

i niezamieszkałe? Czy opłata ryczałtowa będzie pobierana niezależnie od tego, czy ktoś 

przyjeżdża, czy nie przyjeżdża? Jak to ma wyglądać? 

Pani Janina Gostyńska odpowiedziała, że każdy taki dom jest zaewidencjonowany 

w księgowości i jest za niego opłacany podatek. Osoby zamieszkujące składają deklarację 

i na podstawie deklaracji będą wnosić opłatę ryczałtową. Natomiast mogą być takie sytuacje, 

że ludzie nie złożą deklaracji i Gmina będzie ten fakt weryfikować na podstawie poboru wody 

i docierać w formie kontroli. Ponadto zgodnie z ustawą, jeżeli ktoś zamieszkuje na posesji 

ponad 14 dni ma obowiązek złożenia deklaracji.  

Radna Ewa Korzeniewska zapytała, jak to jest w przypadku agroturystyki? 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, że to jest prowadzona działalność gospodarcza i taki 

przedsiębiorca powinien posiadać swój pojemnik. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XXI/118/2016 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych oraz właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 

lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

położonych na terenie Gminy Inowłódz.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Radna Ewa Korzeniewska zapytała, czy będą ze strony Gminy prowadzone jakieś kontrole, 

jeśli chodzi o mieszkańców sezonowych? 

Pani Janina Gostyńska wytłumaczyła, że została już przeprowadzona weryfikacja stałych 

mieszkańców i w momencie składania deklaracji przez mieszkańców sezonowych będą 

pracownicy jeździć w teren i dokonywać ich sprawdzenia.   

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XXI/119/2016 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Pan Przewodniczący ogłosił 5- cio minutową przerwę. Z przerwy nie powrócił radny Sławomir 

Rozwadowski. Obecnych było 10 radnych. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 
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Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych. 

Uchwała Nr XXI/120/2016 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XX sesji.  

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XX sesji stanowi załącznik nr 13 

do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję.  

Radny Robert Pawłowski odniósł się do swojego wniosku zgłoszonego na XX sesji, 

dotyczącego oczyszczenia rowów na Stegnach w Królowej Woli. Poinformował, 

że w odpowiedzi na ten wniosek uzyskał informację, że będą one uporządkowane w okresie 

letnim po osuszeniu gruntu. Wnioskował by jednak oczyścić je jak najszybciej, póki 

samosiejki rosnące w rowach i obok nich nie mają liści. Ponadto zauważył, że ów rów 

w pewnym miejscu jest niedrożny, zatrzymuje się w nim woda a wykonanie prac 

porządkowych znacznie podniosłoby estetykę całego terenu.   

Pan Przewodniczący dodał, że oprócz wody spływającej z pól, ten ciek wodny 

jest systematycznie zasilany przez ścieki spuszczane z szamb mieszkańców 

zamieszkujących naprzeciwko, więc najpierw należy uporządkować tę kwestię a dopiero 

potem spuścić wodę i wykosić rowy.  

 

Ad. 18 

Interpelacje i zapytania. 

Radny Piotr Gawęda odczytał zapytanie radnego Marka Leszczyńskiego, w którym 

wnioskodawca pyta, czy Pan Wójt mógłby zrobić rozeznanie w Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich w kwestii reakcji na pismo mieszkańców Liciążnej, dotyczące remontu 

drogi wojewódzkiej na odcinku przebiegającym przez teren tej miejscowości.   

Radna Ewa Korzeniewska poruszyła problem sprzątania psich odchodów na terenach 

publicznych. Wyjaśniła, że park w Spale jest odwiedzany przez turystów 

spacerujących ze swoimi czworonogami, którzy nie mają gdzie uprzątać nieczystości 

po swoich zwierzętach. Zapytała, czy muszą być jakieś specjalne kosze do tego celu? 

Poprosiła o przygotowanie odpowiedzi na to pytanie na następną komisje lub sesję. 

Następnie radna zapytała, jakie są losy przebudowy ul. Hubala w Spale?  

Pan Wójt wyjaśnił, że przy uchwalaniu budżetu na 2016 rok to zadanie nie znalazło 

się w planie inwestycyjnym na bieżący rok, natomiast cały czas poszukuje możliwości 

wpisania tej drogi, ale z szansą na dofinansowanie. Dodał, że ostatnio ożywiły się działania 

w ramach partnerstwa gmin z Doliny Pilicy i Powiatu Tomaszowskiego i dla usług 

turystycznych mają być ogłaszane konkursy w Regionalnym Programie Operacyjnym 

Województwa Łódzkiego. Pojawia się więc szansa aby ta drogę potraktować jako 

prowadzącą do atrakcji turystycznych, które również planuje się w Spale po lewej stronie 

od mostu – chodzi tu głównie o zorganizowanie dla celów turystycznych tego nabrzeża Pilicy 

i wtedy takie zadanie drogowe mogłoby się ewentualnie wpisać w założenia tego programu. 

Kończąc swoją wypowiedź Pan Wójt poinformował, że jesienią będą składane wnioski 
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w ramach tego działania i ma nadzieję, że tak uda się ten wniosek napisać i uzasadnić, 

że będzie on zawierał również remont ul. Hubala.  

Pan Przewodniczący przypomniał, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego była 

w tym roku na wizji w terenie na ul. Hubala w Spale, zgłaszała pewne uwagi i wnioski 

związane z projektem jej przebudowy i należy je wziąć pod uwagę przy realizacji tej 

inwestycji.  

Pani Danuta Baranowska przypomniała o konieczności udrażniania ścieżki do źródełka 

w Inowłodzu. Zwróciła również uwagę, że wniosek Pana Marka Leszczyńskiego dotyczący 

udrożnienia dojścia do źródełka jest bezzasadny, ponieważ w zeszłym roku sołectwo 

Inowłódz przeznaczyło na ten cel środki z funduszu sołeckiego i wykonało tam prace 

porządkowe. Chodzi jedynie o to, aby rok rocznie oczyścić ten szlak by umożliwić swobodne 

dojście a także dbać o samo źródło, by nie uległo zamuleniu.   

Pan Wójt zapewnił, że Gmina będzie dbać o to miejsce, tak by turyści i  mieszkańcy mogli 

je bez przeszkód odwiedzać.  

 

Ad. 19 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

Radny Roman Rodakowski przedstawił wnioski z posiedzenia Komisji Oświaty i Rolnictwa.  

1) Jako pierwszy odczytał wniosek radnego Piotra Krotosza, który wnioskował 

o uporządkowanie rowu na ul. Wolskiej przy byłym ośrodku Elester 

2) Następnie odczytał wnioski radnej Jolanty Bilskiej, która: 

 ponownie wnioskowała do Pana Wójta o podjęcie działań (rozmów) z Dyrekcją 

Dróg Krajowych w sprawie przebudowy skrzyżowania i budowy chodnika 

wzdłuż ul. Klasztornej na odcinku od skrzyżowania do stacji paliw, 

 z uwagi na duży nacisk mieszkańców ul. Tulipanowej osiedla Zamoście 

(wcześniej był już składany wniosek na zebraniu wiejskim w 2015 r.) ponownie 

wnioskowała o rozważenie możliwości utwardzenia nawierzchni tej ulicy 

destruktem z przebudowy drogi gminnej Zakościele – Żądłowice. O utwardzenie 

nawierzchni upominają się również mieszkańcy ul. Polnej, 

 wnioskowała o oznakowanie skrzyżowania ul. Opoczyńskiej z ul. Liliową 

(chodzi o to kto ma pierwszeństwo), 

 przekazała postulat mieszkańców ul. Liliowej, którzy nie zgadzają się 

z odmowna decyzją zamontowania progu zwalniającego (jest to osiedle 

z największą ilością dzieci w wieku szkolnym), 

 wnioskowała o zamontowanie dwóch koszy na śmieci na placu zabaw 

(ze starych koszy) na Zamościu, 

 wnioskowała o ustawienie toalety przenośnej TOI – TOI na rynku w Inowłodzu. 

3) Radny Piotr Gawęda wnioskował o wyrównanie nawierzchni drogi powiatowej 

pomiędzy Brzustowem a Inowłodzem na zjeździe z mostu na rzece Słomiance 

(po obydwu stronach). 

4) Następnie odczytał wniosek radnego Marka Leszczyńskiego, który: 

 wnioskował o przyspieszenie remontu drogi Zakościele – Żądłowice, 

 ponownie wnioskował o skomunalizowanie fragmentu prywatnych działek 

i posesji oznaczonej nr 5 w Liciążnej, 

 zasugerował utworzenie Gminnej Rady Młodzieży. 

Radny Piotr Gawęda odczytał także oświadczenie radnego Marka Leszczyńskiego: 

”Informuję Radę Gminy Inowłódz, że mimo licznych prób popartych szeroko zakrojoną 



11 
 

kampanią informacyjną nie udało się wzbudzić dostatecznego zainteresowania potrzebnego 

do uruchomienia inowłodzkiego radia internetowego. Jak się okazało pomysł spotkał się 

z większym zainteresowaniem wśród dorosłych niż wśród młodzieży, co jednak nie wyzwoliło 

tylu emocji aby rozpocząć działalność. Mimo mocnego wsparcia ze strony Pana Wójta, służb 

gminnych, jak i zawodowców osadzonych w branży radiowej- za które dziękuję, inicjatywa 

ta została odroczona”.  

5) Radna Ewa Korzeniewska wnioskowała o: 

 oznakowanie terenu przy Kuźni w Spale zakazem parkowania i zakazem handlu, 

ponieważ w weekendy teren ten jest nagminnie rozjeżdżany, 

 oznakowanie, ograniczenie ruchu kołowego w parku w Spale. 

Radna podkreśliła, że obydwa wnioski są bardzo pilne. 

6) Pan Jan Kuta wnioskował o naprawę dachu na świetlicy w Królowej Woli.  

7) Pan Grzegorz Kupis wnioskował o: 

 zamontowanie tablic informacyjnych w Żądłowicach z numerami posesji 

(w kierunku dojazdu do nich), 

 naprawę pobocza drogi koło oczyszczalni (na odcinku ok. 150 m.) 

Złożył również zapytanie – „Dlaczego jest odcięty licznik na placu wiejskim 

w Żądłowicach?”. 

8) Radny Roman Rodakowski: 

 zapytał, czy jest możliwość wykonania chodnika wzdłuż drogi krajowej nr 48                   

(od Spały w kierunku wjazdu do COSu), 

 wnioskował o zamontowanie 1 lub 2 lamp na ul. Podleśnej w Spale, 

 wnioskował o wyrównanie poboczy drogi za Pilicą, szczególnie obok małego 

mostka, 

 wnioskował o zainstalowanie na placu zabaw w Spale tabliczki informującej 

o zakazie wprowadzania psów. 

9) Radna Mirosława Olas wnioskowała o: 

 przegląd drogi biegnącej z Brzustowa do Spały przez las i uzupełnienie 

ubytków, 

 ustalenie stanu prawnego budynku po mleczarni w Brzustowie. 

10) Radna Ewa Korzeniewska zapytała, czy działa monitoring na placu zabaw 

w Spale?  

11) Pani Danuta Baranowska poprosiła by podjąć rozmowy z Generalną Dyrekcją 

Dróg Krajowych i Autostrad w celu podjęcia działań zmierzających 

do spowolnienia ruchu w centrum Inowłodza. 

 

Na zakończenie tego punktu głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że będzie 

modernizowana sieć energetyczna w Brzustowie. Została wyłoniona już firma projektowa, 

która w najbliższych dniach będzie się kontaktować z mieszkańcami.  Poprosił radnych 

i sołtysa z Brzustowa by uprzedzić mieszkańców w tej kwestii i poprosić o współpracę 

z projektantem. Następnie Pan Wójt podziękował sołtysom za współprace przy 

„uszczelnianiu” systemu śmieciowego w odniesieniu do stałych mieszkańców Gminy 

Inowłódz i poprosił o pomoc przy wprowadzaniu nowego systemu opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, jakie będą pobierane od mieszkańców sezonowych. W dalszej 

kolejności zaapelował do zebranych, by w dalszym ciągu propagowali wiedzę wśród 

mieszkańców nt. programu „500+”, aby nie było sytuacji w której rodzina, której należy się 

pomoc z tego projektu, nie złożyła wniosku i będzie tego świadczenia pozbawiona. 
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Poinformował również, że obecnie prowadzone są prace nad organizacją przyszłego roku 

szkolnego i już wiadomo, że w niektórych szkołach będzie problem ze zorganizowaniem klas 

pierwszych, ponieważ jest bardzo mało dzieci. Sytuacja wygląda fatalnie, co będzie miało 

odzwierciedlenie w szeroko pojętych finansach gminnych. Pan Wójt przekazał też informację 

o prowadzonych pracach w zakresie nowelizacji zasad wypłaty inkaso za zbierane przez 

sołtysów podatki. Dodał, że szczegółowe ustalenia zostaną przekazane na najbliższym 

zebraniu sołtysów.  Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Wójt zaprosił do wspólnego 

świętowania obchodów Święta 3-go Maja i inauguracji obchodów 950 – lecia Inowłodza. 

   

Ad. 20 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXI sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz   

o godzinie 1240.        

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

      Wacław Chachuła 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 

 

 

 

 

 

 

 

 


